

Issue 57/03



**M+ SIGG Collection (Four Decades of Chinese Contemporary Art)**

**M+希克藏品展(中国当代艺术四十年)**

We are in support of art and culture in Hong Kong. Please do not miss the following wonderful exhibition:

Date: 23.2.2016 to 5.4.2016

Admission: Free admission

Place: ArtisTree, 1/F Cornwall House, Taikoo Place, 979 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong

Website: <http://www.westkowloon.hk/en/siggcollection>

本所都应该支持香港的文化艺术，以下是一个不容错过的艺术展览。希望大家抽空去欣赏：

日期: 2016 年 2 月 23 日至 2016 年 4 月 5 日

入场费: 免费入场

地点: 香港鲗鱼涌太古坊英皇道 979 号康和大厦 1 楼 ARTISTREE

网址: <http://www.westkowloon.hk/en/siggcollection>

*Nothing shall constitute advice to any person by Messrs. Maurice WM Lee Solicitors (Tel: (852) 2537 5833) (Website: www.wmleehk.com) No person shall rely on the contents without our prior written consent. We assume no liabilities*

*Copyright © 2016 Maurice WM Lee Solicitors*

*本文所载的内容均不构成李伟民律师事务所(Tel: (852) 2537 5833) (website: www.wmleehk.com) 的专业意见*

*未经我们事先书面同意, 任何人不得使用上述内容 本所不承担有关责任*

*© 2016 李伟民律师事务所版权所有*

*If you do not wish to receive our newsletter, please contact us at info@wmleehk.com or (852) 2537 5833.*

*如阁下不欲收取本事务所的通讯, 请电邮至 info@wmleehk.com 或致电(852) 2537 5833 与本所联络。*